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1. Lékařská fakulta UK je ve sporu s ministerstvem
zdravotnictví
TV Nova, 31.3.2010, pořad: Zprávy
David VANÍČEK, redaktor
--------------------
1. Lékařská fakulta Univerzity Karlovy se dostala do sporu s ministerstvem zdravotnictví. Úřad totiž zrušil výběrové
řízení za několik desítek milionů korun, do kterého se fakulta přihlásila. Jenže byla jediným uchazečem. V děkanovi
fakulty takové jednání úředníků prý vzbuzuje vážné pochybnosti o transparentnosti výběrového řízení.
redaktorka
--------------------
Ministerstvo zdravotnictví hledalo někoho, kdo by zpracoval materiál, který by určil, na co by měl v budoucnu pacient
nárok v rámci základní péče a co už je nadstandard za příplatek. Třeba u břišní kýly - standard by byla otevřená operace
větším řezem a nadstandard by byla laparoskopická.
Vlastimil SRŠEŇ, tiskový mluvčí ministerstva zdravotnictví
--------------------
Bude vždy jasný postup toho lékaře, jakým má postupovat u jakého typu onemocnění.
redaktorka
--------------------
Na podzim byla vyhlášena veřejná soutěž, přihlásila se jen 1. Lékařská fakulta Univerzity Karlovy. Když se nikdo
další nepřidal, ministerstvo narychlo lhůtu prodloužilo, ani pak se ale nikdo další nepřihlásil.
Vlastimil SRŠEŇ, tiskový mluvčí ministerstva zdravotnictví
--------------------
Ministerstvo zdravotnictví se rozhodlo zrušit ten tendr, protože byl přihlášen pouze jeden uchazeč.
redaktorka
--------------------
Fakulta se teď ptá, proč na ministerstvu ani nerozlepili obálku s jejich nabídkou. Na zakázku bylo vyčleněno 125 milionů
korun, fakulta by prý standardy dokázala zavést jen za 69 milionů.
Tomáš ZIMA, děkan 1. Lékařské fakulty UK
--------------------
Máme zde pochybnosti o rovnosti a transparentnosti tohoto, průběhu této veřejné zakázky.
Vlastimil SRŠEŇ, tiskový mluvčí ministerstva zdravotnictví
--------------------
Ministerstvo zdravotnictví má jako jakýkoli zadavatel v České republice stejné právo, tudíž může zrušit výběrové řízení.
redaktorka
--------------------
Podle námi osloveného právníka se ale mělo ministerstvo výhodností nabídky zabývat.
Radek JURČÍK, advokát, odborník na zákon o veřejných zakázkách
--------------------
Podle mě v tom případě byl nějakým způsobem dodržen formálně zákon o veřejných zakázkách, ale je pak otázka
sporná, jestli byl dodržen zákon o majetku státu v oblasti hospodaření.
redaktorka
--------------------
Ministerstvo zdravotnictví chce nový tendr vyhlásit co nejdříve. Tlačí ho čas, většina peněz jde totiž z Evropské unie a
pokud se do 2 let nevyčerpají, musely by se vracet.


